
Jaki jest twój ulubiony sportowiec.

Moim ulubionym sportowcem jest Justyna Kowalczyk najwybitniejsza w historii polska
biegaczka na nartach. Jest ona jedyną Polką , która zdobyła olimpijskie "złoto". W 2006 roku w
Turynie wywalczyła brązowy medal igrzysk olimpijskich w biegu na 30 km techniką dowolną. Był
to pierwszy krążek dla naszego kraju w tej dyscyplinie. W 2009 roku została w Libercu podwójną
mistrzynią świata. . W tym samym roku sięgnęła także po Puchar Świata, zaś w 2010 roku wygrała
prestiżowy Tour de Ski. Na igrzyskach w Vancouver Kowalczyk poza wspomnianym złotym
medalem na 30 km stylem klasycznym wywalczyła jeszcze srebro w sprincie i brąz w biegu
łączonym 2x7,5 km. Na koniec sezonu wzniosła w górę Kryształową Kulę . Rok później przeszła
do historii po raz trzeci z rzędu triumfując w klasyfikacji generalnej Pucharu Świata i zdobywając
kolejną Kryształową Kulę. Justyna Kowalczyk od trzech lat zostaje wybrana najlepszym
sportowcem Polski  według Przeglądu Sportowego.  Została również  odznaczona  Krzyżem 
Kawalerskim Orderu Odrodzenia Polski i Krzyżem Komandorskim z Gwiazdą Orderu Odrodzenia 
Polski. Od wielu lat zmaga się z kontuzja kolana ,jednak nie chce przyjmować żadnych leków , 
które pomogłyby nie tylko z bólem ale także z wydolnością i kondycją. Według mnie ciężka praca 
dzięki której doszła na sam szczyt zasługuje na uznanie i świadczy o jej profesjonalizmie . 
Wysportowana, inteligentna, miła, sympatyczna taka jest właśnie . Ta kobieta udowodniła ,
 że nawet pomimo przeciwności losu można osiągnąć sukces.
Na takie osiągnięcie trzeba pracować latami, ciężko trenować, czasem poświęcać cały swój czas
intensywnym ćwiczeniom. Według mnie jest osobą , z której warto brać przykład .Pani Justynie
Kowalczyk kibicuję całym sercem od dawna . Szanuję i podziwiam za niesamowity hart ducha
i ambicję .Uważam, że jest to osoba godna do naśladowania.


